
Årsmøte IL FRAM  El innebandy 2021 

Styrets sammensetning: David Barland, Gunhild Kise og Ingeborg Bremset 

Medlem i Norges Bandyforbund. 

Facebook-side: https://www.facebook.com/el.innebandy/ntall  

Antall aktive: 3 + (1 bodd i annet Fylke) 

Vi har hatt hall tid onsdager fra kl. 18 til 19 og når vi trenere har vi behov 2/3 
av hallen. 

2021 ble et år med lite trening og vi ga beskjed til handball at de kunne bruke 
vår hall tid. 

Covid 19 var en grunn til at det ble lite aktivitet og vi har vært få aktive. Og 
dermed har vi møttes på annen arena. Vi har vel vært lite sosial i grunnen. 

Paner for 2022: I løpet av året flytter 3 i egen bolig og vi må dette året få 
klarlagt hva vi ønsker videre. 

Holde aktiviteten i gang.    

Skatval 16.februar 2022 

Ingeborg Bremset 

Leder for avd.el.innebandy 

https://www.facebook.com/el.innebandy/ntall

